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Pozdrav! (dug pljesak)

Prošlo je dosta vremena od kada sam vas vidio. Zbog raznih
razloga ne želim prečesto izlaziti u javnost. Glavni je razlog
da Dafa učenici potvrđuju Fa i spašavaju živa bića; svaki Dafa
učenik slijedi svoj put i svaki Dafa učenik treba imati priliku
da kroči svojim vlastitim putom. Tako da vam, kao vaš
Učitelj, ne mogu oduzeti priliku da kročite vlastitim putom u
potvrđivanju Fa. Trebam vas pustiti da to činiti sami.
Naravno, kada velik broj učenika potvrđuje Fa, spašava živa
bića i objašnjava istinu, još uvijek ima mnogo stvari koje
želite pitati Učitelja kako obaviti.

Sjetite se prije tri godine, kada je zli progon počeo – mnogi
od naših učenika nisu znali što trebaju raditi. Naši mlađi
učenici nisu iskusili ništa slično zlom progonu kao što je to
bilo u vrijeme Kulturne revolucije. Ali, s vremenom, svi ste
se sabrali i iz situacije gdje niste znali što činiti došli ste u
situaciju gdje ste znali što činiti. Iako smo tijekom tog
procesa imali par teškoća, vi ste samostalno kročili tim
putom. Usred tog zlog progona, svatko od vas je ozbiljno
promislio o tome što trebate napraviti i kojim putom
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trebate krenuti i kroz to ste uspjeli uspostaviti vašu vlastitu
moćnu vrlinu; prošli ste kroz tu ogromnu teškoću. To je
veličanstveno, to je ono što Dafa učenik treba činiti, i to je
put Fa-ispravljanja koji ostavljate za sobom, moćnu vrlinu
Prosvijetljenog bića. Radi toga vam Učitelj ne može prečesto
govoriti što da radite. Fa vam je već objašnjen i ako
procjenjujete stvari kroz Fa biti ćete sposobni dobro
djelovati. Kada se pojave veliki problemi definitivno ću vam
to reći. Izuzev te iznimke, kada se radi o mnoštvu
pojedinačnih situacija sa kojima se sretnete, morate sami
pažljivo promisliti o njima i na vama je da ih riješite. Kad god
se pojavi problem, to je situacija gdje trebate objasniti istinu
i spasiti ljude. Nemojte krenuti zaobilazno kada naiđete na
probleme. Kada vidite da nam nešto šteti ili kada vidite da
nešto blokira naše potvrđivanje Fa, nemojte to zaobilaziti –
trebate se suočiti s time, objasniti istinu i spasiti te ljude. To
je suosjećanje (cibei) jednog Dafa učenika, i tako mi
spašavamo ljude. Istovremeno, kada objašnjavate istinu
možete razriješiti problem kada je velik broj ljudi krivo
informiran, prevaren ili kada imaju predrasude. Na kraju,
laži propagande o zlom progonu koji se odvija u Kini
prevarile su mnogo ljudi. Sakrili su istinu lažnom
predstavom. Kada se suoče sa istinom, ljudi će pažljivo
promisliti i kako će reagirati na to je njihov vlastiti izbor.

Gledajući na cjelokupnu situaciju, u posljednje tri godine
općenito ste dobro radili, postavši sve zrelijim i
racionalnijim – pogotovo učenici u Kini. Na početku, pošto
niste znali što činiti, doimali ste se raspršeni. No uskoro ste
došli, iz stanja gdje niste znali kako se postaviti prema
stvarnosti ovog prikaza zla, do stanja gdje ste se sabrali i

2



došli do trenutka kada ste postali sve zreliji i zreliji. Skoro
sto milijuna ljudi se kultivira, i postoje novi učenici, iskusniji
učenici, oni koji su duboko proučili ovaj Fa, oni koji su plitko
učili ovaj Fa i oni koji su tek počeli razumijevati Fa iz Fa.
Suočeni s tom demonskom teškoćom, velik broj učenika koji
nisu dubinski učili Fa i velik broj novih učenika, sa svojim
ljudskim vezanostima, imaju različita razumijevanja vezano
za stvari i situacije u potvrđivanju Fa. Zato kada potvrđuju
Fa i objašnjavaju istinu, mnogi to rade sa više ili manje
ljudskih vezanosti. Kada ih progone, njihove obične ljudske
vezanosti i emocije se uzburkaju, pa lako mogu biti
dotaknuti lažnom dobrotom i lažima. Što god da se dogodi,
samo se redovitim učenjem Fa možete riješiti svojih ljudskih
misli, otpustiti svoje vezanosti i biti netaknuti bilo kakvim
ljudskim stvarima. Više od tri godine je prošlo, i ovaj progon
koji nam je nametnut od strane starih sila nas je učinio
zrelijim, racionalnijim, bistrijim, upornijim i sposobnijim da
shvatimo ovaj zao progon ozbiljno i razotkrijemo njegove
laži, potvrdimo Fa i spasimo živa bića.

Dafa se širi po svijetu već deset godina. Prije tri godine nije
čak niti bilo punih deset godina – prošlo je tek sedam
godina. Iako u kratkom periodu vremena, Dafa se čvrsto
ukorjenio u kozmosu, ukorjenio se u ljudskom svijetu i nitko
ga ne može rasklimati. Gledajući na cjelokupnu situaciju, na
površini je progon još uvijek vrlo brutalan, ali u stvarnosti je
preostalo samo par tih zlih, pokvarenih demona koji mogu
ograničavati i kontrolirati ljude. Čim ih manje ima, tim se zlo
ponaša sve gore; čim ih je manje, sve su više histerični.
Određeni Dafa učenici koji su spoznali Dafa na raznim
razinama pokazuju razne razine upornosti i kako oni
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trenutno percipiraju cjelokupnu situaciju u Fa-ispravljanju
također varira. Različita stanja njihove kultivacije ima kao
posljedicu različita stanja njihove percepcije. Neki misle da
je situacija teška; za neke se situacija čini sve boljom; a neki
smatraju da je ovo izvanredna situacija da se spase živa bića
i objasni istina. Različiti dometi i shvaćanje Fa dovodi do
različitih pogleda na trenutnu situaciju i sve što se događa
cilja na različite ljudske misli. Oni koji dobro napreduju će
promijeniti okolinu oko sebe, a oni koji ne napreduju dobro
će promijeniti situaciju oko sebe u skladu sa njihovim
stanjem uma. Dafa učenici imaju različita stanja uma, pa
tako i različitu percepciju okoline i zato se svaka osoba
ponaša drugačije. Prava situacija, kako je ja vidim, jest da zle
stare sile žele činiti ono što one žele činiti. Napredovati
dobro znači ne kročiti putom koji su uredile stare sile; cilj je
ne dopustiti starim silama da iskoriste vaše propuste.
Unatoč svemu tome, naši Dafa učenici kao cjelina postaju
sve zreliji i zreliji i djeluju sve racionalnije, sabranije,
dosljednije i ozbiljnije. Na početku, mnogi su učenici imali
velik broj ljudskih misli i pokazivali su različita kultivacijska
stanja. Na površini, oni su potvrđivali Fa, kada su u stvari
umiješali svoja ljudska razmišljanja i time nisu mogli postići
cilj potvrđivanja Fa, tako da su, pod napadom, postigli
suprotan učinak. Sada je situacija drugačija. Potpuno ste
drugačiji nego kakvi ste bili prije tri godine. Naravno, vi se
kultivirate i još uvijek imate ljudske misli, i zato se možete
kultivirati među običnim ljudima. Ali te će se ljudske misli
manifestirati i, s vremena na vrijeme, igrati negativnu ulogu
u različitim situacijama. No, uspoređujući to sa prije tri
godine, postali ste sve izvanredniji, ili drugim riječima, Dafa
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zašto ova naša Fa konferencija može biti uspješna, kao i
činjenica da Dafa može imati uporište u Sjedinjenim
državama, je zbog toga što imamo ogromnu podršku naroda
Amerike. Želimo se zahvaliti Američkom narodu (pljesak),
zahvaljujemo se osobama u Kongresu i činovnicima na
raznim državnim funkcijama, i zahvaljujemo se raznim
razinama vlade S.A.D-a (pljesak)

Kročite vašim putom dobro. Bez obzira na sve, ono što je
najveličanstvenije čeka Dafa učenike, i sve što je najstrašnije
čeka one ljude koji igraju negativnu ulogu u Fa-ispravljanju.
(Dugi pljesak)

Li Hongzhi 
22.07.2002.

Prevod na hrvatski, 18.04.2017.
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učenici su sazreli.

Zao progon neće trajati, jer je zlih demona i pokvarenih
duhova koji manipuliraju ljudima sve manje i manje. Ljudi
nemaju sposobnost da naprave bilo što značajno sami od
sebe; ljudi su uvijek bili pod kontrolom drugih bića. U ono
vrijeme kada se vođa zla u Kini usudio progoniti Dafa
učenike zli faktori su kontrolirali tu protuhu. Gledajući na
cjelokupnu situaciju Fa-ispravljanja, sve te stvari koje Dafa
učenici rade da bi potvrdili Fa, spasili živa bića i objasnili
istinu su u njihovoj završnoj fazi. U članku koji ste napisali
na PureInsight web stranici spominje se Knjiga Otkrivenja u
Bibliji gdje se kaže da će zla zvijer napasti Boga sa svojim
raljama tijekom četrdeset i dva mjeseca, što je tri i pol
godine. Neću komentirati je li takav slučaj, ali mogu reći da
je ova zla drama došla u završnu fazu, gdje ima želju, ali ne i
snagu da nastavi.

Vođa zla u ljudskom svijetu koji živi u Kini i kontroliran je
tim zlim, pokvarenim demonima više nije čovjek. Ustvari, ta
glupa stvar je umrla davno prije, i sve što sačinjava to biće je
već u cijelosti u paklu. Samo najpovršniji dio njegovog
nakon rođenja stvorenog tijela, ta nakon rođenja stvorena
forma još biva održavana od strane zla. Zato što vrijeme koje
su odredile stare sile za ispitivanje Dafa učenika još nije
završilo one se trude održati tu formu još malo. Kada
njegova površina ne bi bila održavana, pretvorila bi se u
hrpu pepela i oblak crnog dima – ne bi bilo ničega. Da to
kažemo rječnikom običnih ljudi, umro je već stotinu puta.
No, ti ga pokvareni demoni još uvijek održavaju na površini i
još uvijek koriste to malo površinske materije. No njegov um
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treba pokazivati toleranciju, nježnost i dobrotu Dafa
učenika. Ono što vidite u drugome je vaše, i ono što oni vide
u vama je njihovo. Ne pričamo o „zajedništvu“ na način kako
to shvaćaju obični ljudi, jer to je umjetna, forsirana forma. Vi
ste kultivatori, i vaše domene su više. Zato u mnogim
projektima vaše radnje trebaju pokazivati razumijevanje za
druge, sposobnost slušanja tuđih mišljenja i sposobnost
određivanja što je dobro, a što ne koristeći Dafa. Ustvari,
sada ste puno bolji nego prije, no mislim da bi trebali biti još
bolji u vremenu pred vama.

Danas sam vas uglavnom htio sve vidjeti. Zadnji put nisam
došao na Fa konferenciju u Kanadu koja je slavila desetu
godišnjicu širenja Dafa u ljudskom svijetu. To nije bilo zato
jer Dafa učenici nisu radili dobro, nego što me prevelik broj
ljudi želio vidjeti pa se nisam želio pojaviti u javnosti, jer
kada bih to učinio pozornost cijele publike bi bila na meni.
Sada ste vi ti koji potvrđuju Fa među svjetovnim ljudima, i vi
ste ti koji spašavaju živa bića i prosvjetljujete sve vaše kroz
proces objašnjavanja istine među svjetovnim ljudima. Pa
sam htio ostaviti priliku za vas i dopustiti vama da radite te
stvari. Kada bih učinio suprotno, kada bih se javno pojavio,
nitko ne bi slušao što imate za reći društvu ili vladama – svi
bi oni htjeli to čuti izravno od mene. Pa kada bi se to
dogodilo, Učitelj bi se trebao pobrinuti za stvari u ljudskom
svijetu dok radi stvari koje se tiču Fa-ispravljanja – pa onda
ne bih sve to mogao napraviti sam, zar ne? Naravno,
postojalo je i drugih razloga.

Ne želim reći više. Samo sam vas htio vidjeti. Nadam se da
će ova Fa konferencija biti još uspješnija. Također, razlog
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je već potpuno abnormalan. Sada se boji, nakon svega, što je
progonio Dafa i Dafa učenike; i radi toga se ne usudi
napustiti svoju poziciju, radi toga je poludio, radi toga živi za
Falun Gong i radi toga je u neprekidnom stanju brige i
nemira. Za to vrijeme, sve se više zlih bića koji kontroliraju
ljude čisti dok Dafa učenici šalju ispravne misli i objašnjavaju
istinu. Stari faktori u kozmosu se, kada pogledate na
cjelokupnu sliku Fa-ispravljanja, neprestano smanjuju dok
činimo ove stvari. To je smanjilo moć zla sve više i više. Ne
može više održavati svoju zloću na širokoj razini, može činiti
loše samo u ograničenim područjima i njihov domet se
neprestano smanjuje. To je razlog zašto Dafa učenici moraju
shvatiti važnost objašnjavanja istine. Ovo je, više nego sve
ostalo, ono što trebate činiti u svim svojim naporima, i to je
najveličanstvenije. Spas živih bića i Ispunjenje kozmičkih
tijela koja su povezana s vama su dio toga. Svaki Dafa učenik
to treba činiti. Nemojte propustiti niti jednu priliku.

Svi ste primijetili da ljudi izvan Kine postaju sve bistriji. To je
odraz objašnjavanja istine Dafa praktikanata i također jer je
sila Fa-ispravljanja pročistila više zla i učinila da zlo više ne
može kontrolirati obične ljude. Ljudi racionalno razmišljaju.
Ono što je ograničavalo ljude više nije tamo i faktori koji su
manipulirali ljude da čine loše su pročišćeni. Ljudi izvan
Kine su sada sve bistriji i postaju sve bistriji tako da sve
jasnije mogu vidjeti zao progon u Kini. Zato je za naše Dafa
učenike izvan Kine ovo šansa za objasniti istinu još više, i da
pomognemo ljudima diljem svijeta i vladama svih zemalja da
bolje razumiju ovo iskazivanje zla. Tako da se nadam da ćete
temeljito raditi u tom smjeru i pomoći ljudima da shvate sve
ovo.
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Vi ste Dafa učenici i bez obzira u kakvom ste okruženju,
kada radite stvari poput objašnjavanja istine i spašavanja
živih bića, trebate iskazati držanje jednog Dafa učenika. Ipak
ste kultivatori pa ako to hoćete napraviti dobro, najvažnija
stvar je da učite Fa. Bez obzira koliko ste zauzeti, morate
učiti Fa. To je posebno važno za učenike koji su istupili
kasnije, ili koji su se spotaknuli, ili koji nisu držali korak –
trebate više učiti Fa, poslušati kritike i požuriti da
sustignete (Fa-ispravljanje; op.prev.). Svi moraju shvatiti
važnost slanja ispravnih misli. Zato jer ste Dafa učenici, a ne
obični ljudi koji rade stvari za Dafa, već Dafa učenici koji
potvrđuju Fa. Vođa zla u Kini širi laži da tvrdim da sam Isus
ili Shakyamuni. Svi znate da su to besramne laži koje taj
nitkov izmišlja po volji. Ja nisam Isus, niti sam Shakyamuni,
ali je Fa stvorio milijune i milijune Isusa i Shakyamunija koji
su imali hrabrosti kročiti putom Istine, i koji su imali
hrabrosti riskirati svoje živote u ime Istine, i koji su imali
hrabrosti posvetiti svoje živote spašavanju živih bića. (dug
pljesak) Svaki Dafa učenik bi stvarno trebao shvatiti tko vi
jeste i dobro kročiti svojim putom. Zaista jeste toliko
veličanstveni i zato morate racionalno i ozbiljno činiti ono
što trebate danas. Sada kada objašnjavamo istinu drugima
svi osjećamo da trebamo tretirati živa bića sa
dobrodušnošću, a još i više trebamo biti dobrodušni među
Dafa učenicima. Svi ste vi učenici unutar iste škole, i dajete
sve od sebe za Fa-ispravljanje kozmosa, zato trebate dobro
surađivati jedni s drugima. Nemojte prilaziti situacijama sa
previše ljudskih vezanosti, i nemojte uzrokovati nepotrebne
konflikte i svađe dok međusobno pričate sa ljudskim
vezanostima. U takvim situacijama vaše ponašanje uvijek
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